



Studentrådet HF

REFERAT

Studentrådet HF sitt møte tirsdag 14.11.17, kl 16.15 i D9

Møteleder: Leif Bjarne Hammer
Referent: Elin Juliussen

Studentrådet HF's medlemmer:

Internt ansvarlig	Leif Bjarne Hammer
Fakultetsansvarlig	Karoline Nygård Jermstad
Kommunikasjonsansvarlig	Per Kristian Berget
Eksternt demokratisk ansv.	Felipe Fawcett
Musikk	Fredrik Haga
Musikk	David Brüggemann
Språk og litteratur (ISL)	Katrine Landaas
Historiske studier DRV	Annbjørg Pasteur Stø
Historiske studier DRV	Sondre Rekdal
Historiske studier ARK	Tone-Merete Øverby
Filosofi og	Kamilla Østerberg
Religionsvitenskap (IFR)	Eivind Rindal
Tverrfaglige	Ida J. Ingebrigsten
kulturstudier (KULT)	Bård Torvetjønn Haugland
Europastudier	Tobias Røed
HTV HF	Oda Jønland

Meldt fravær:

Europastudier	Charlotte Eide
Språk og litteratur (ISL)	Victor Elias Okpe
Språk og litteratur (ISL)	Anthony X. Domansky
Historiske studier ARK	Johanne O. Torheim
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Wivi Holte Amundsen
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Astrid Østigård

Ikke møtt:

Observatører:

Studenttinget Johannes Bjartnes

Studentrådet HF's saker

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent.
Møteleder, ordstyrer, og referent valgt.

Ref-sak 25/17 Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 17.10.17
Godkjent.

Ref-sak 26/17 Saker fra Studentrådsrepresentantene.**Orientering fra FTVene.****Hva skjer på kontoret?**

- IFR Har holdt allmøte og fått ny PTV og ITV på Filosofi
- Arkeologi Ingen ting å melde
- HTV lektor Vært på møter med ledelsen ved ILU
Vært på møte med lektorene på SU
- IHS Jobber med PTV-problemer på inst.
Allmøte med 2 nye ITV
- Musikk Hatt allmøte og fått ny ITV
- ISL Hatt allmøte og fått inn nye PTVer og 1 ny ITV
Fått innkalling til inst.styremøte
- KULT Fått valgt ny ITV og PTV
Har laget ny FB-side
Har fått innkalling til ledergrp.møte og progr.møte
- EURO Skriver på rapporten fra spørreundersøkelsen
Har hatt kontorvakter
- Musikk Lite har skjedd på Konservatoriet
- STi Johannes Det har vært valg til STi. På torsdag er det konstituerende møte hvor ledelsen til det nye Studenttinget skal velges. Alle kan stille.
- FTV Per Jobbet med Dragvollkravet
Kristian Jobbet med valget
- FTV Felipe Han og Leif Bjarne har snakket med rektor Bovin om Dragvollkravet. Og kommet i Universitetsavisa om samme sak.
Onsdag skal han på VT-møte
- FTV Leif Har holdt allmøte
Bjarne Var sammen med Felipe og snakket med rektor Bovin om Dragvollkravet.
Og kommet i Universitetsavisa og Under Dusken om samme sak.
Jobbet med valget
- FTV Karoline Har jobbet med valg
Jobbet med Dragvollkravet
- På kontoret Angående mediehåndtering på kontoret: Henvis alle som ringer eller kommer innom kontoret for å få en uttalelse om noe til FTVene
Dragvollkravet skal til Hanne eller Leif Bjarne
Vi vil få ansvaret for Loungen etter hvert.
Minner om at timelistene må leveres til Elin senest 15/11

O-sak 06/17 Om tilrettelegging

Ingebjørg Dahl orienterte om tilbudet de har.

Link til hjemmesiden deres er: <https://innsida.ntnu.no/tilrettelegging>

O-sak 07/17 Kjøp av maskot

Leif Bjarne orienterte om at felles AU har vedtatt at det skal skaffes en felles maskot for Studentrådene HF og SU.

HF-sak 33/17 Kartlegging av studentassistent-ordningen på instituttene

Alle ITVene orienterte om hvordan det var på sitt institutt.
Dette vil bli tatt med i det videre arbeidet om dette.

HF-sak 34/17 Beste foreleser-pris

Leif Bjarne orienterte om historien til Den gyldne gulrot.
Saken ble diskutert og det ble enighet om å jobbe mer med den neste semester for å sette opp retningslinjer for hvordan dette skal gjøres.

HF-sak 35/17 Informasjon om tillitsvalgte på NTNUs nettsider

Leif Bjarne har snakket med dekan om dette og håper at press derfra og nedover kan hjelpe.

HF-sak 36/17 Eventuelt

Ingen saker.

Evaluerings av møtet

Bra møte
Positivt med besøk
Synes det er bedre med diskusjoner i små grupper som sist.
Fint møte
Gode saker, lette å engasjere seg i
Liker ikke av noen sitter på mobilen mens vi diskuterer
Fint med info om tilrettelegging
Vær så snill å snakke høyere
Ha en fin kveld videre ☺

Møtet ble hevet 18:05

Leif Bjarne Hammer
møteleder (sign.)

Elin Juliussen
referent (sign.)